
Uppsala universitet                  Sammanträdesdatum 

Humanistiska doktorandrådet                               2012-04-20 

 

 

 

Protokoll 

 

Datum:  20 april 2012 

Tid:  15.15‒17.00 
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Närvarande:  

Jacob Orrje         Institutionen för idé- och lärdomshistoria 

  Jannie Teinler        Institutionen för nordiska språk 

  Agnieszka Backman      Institutionen för nordiska språk 

  Per Löwdin         DO 

  Tony Thorström (t.o.m. 6m)   Institutionen för moderna språk 

  Constanze Ackerman-Boström  Institutionen för moderna språk 

  Padideh Pakpour       Institutionen för lingvistik och filologi 

  Vera Wilhelmsen       Institutionen för lingvistik och filologi 

  Alexandra Petrulevich (t.o.m. 6n) Institutionen för nordiska språk 

  Maja Bäckvall        Institutionen för nordiska språk 

 

Anmält förhinder: Magnus Svensson (Historiska institutionen), Anke Johannmeyer 

(Engelska institutionen), Kristin Johannesson (Institutionen för ABM).  

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Maja Bäckvall öppnade mötet.  

 

2. Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes.  

 

3. Fastställande av röstlängd 

 Då för få institutioner fanns representerade var mötet inte beslutsmässigt.  

 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

 Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Agnieszka Backman.  

 

5. Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes.  

 

6. Meddelanden 

 a) FUGA 

  Inga meddelanden.  

 

 b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

Under senaste mötet informerades nämnden om det nya resursfördelningssystemet och 

dess möjliga konsekvenser för fakulteten. Man hade också en hel del 

rekryteringsärenden.  

   



 b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

Under mötet diskuterades resursfördelningssystemet och samgåendet med Högskolan på 

Gotland. Fakultetsnämnden konstaterade också att Humanioradagarna blev mycket 

lyckade. 

 

 d) Doktorandnämnden 

Kristin Johannesson har lämnat en skriftlig rapport från mötet. Under senaste mötet 

diskuterades bland annat det möte Doktorandnämnden planerar med universitetets nya 

rektor. Den som vill lyfta en fråga till detta möte kan kontakta någon av 

representanterna.   

Vera Wilhelmsen meddelade också att anmälan till doktorandgasquen nu har stängt, 

och att många har anmält sig.  

 

 e) HSDU 

  Maja Bäckvall meddelade att hon inte haft möjlighet att närvara vid senaste mötet.  

 

 f) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

  Gruppen har inte haft något möte.  

 

 g) Jämställdhetsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

  Ingen representant närvarande.  

 

 h) Doktorandombudsmannen 

  Doktorandombudsmannen informerade om några aktuella ärenden.  

 

 i) Institutionerna 

  Institutionen för nordiska språk 

Institutionen har beslutat att de doktorander som disputerar under perioden 2012‒2014 

ska få postdok-anställningar på 6 månader. Doktoranderna har också haft en mycket 

lyckad träff med doktoranderna inom ämnet i Göteborg, Stockholm och Södertörn.  

 

Institutionen för idé- och lärdomshistoria 

På institutionen planeras ett internat inom kort, och man ska också ha en 

tvärvetenskaplig workshop med en gästprofessor i maj.  

 

Institutionen för moderna språk 

Institutionen ska snart åka på institutionsresa med pedagogisk konferens. Nästa termin 

kommer man ha en doktorandkurs i diskurslingvistik, öppen också för andra 

doktorander på fakulteten.  

 

Institutionen för lingvistik och filologi 

Man diskuterar  just nu hur KoF-pengarna ska användas, bland annat gällande 

postdokanställningar.  

 

 j) SALT 

  Ingen representant närvarande.  

 

 k) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Våren har varit mötestung med många befordringsärenden. Nyligen har man haft uppe 

ett lektorat i spanska och en professur i svenska språket.  



 

  

l) Rekryteringsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten  

Kristin Johannesson har lämnat en skriftlig rapport. Rekryteringsgruppen har den 

senaste tiden haft provföreläsningar för en professur i global arkeologi. Snart ska man 

ha provföreläsningar för en professur i genusvetenskap och ett lektorat i egyptologi.  

 

m) Bibliotekssamverkan H 

Agnieszka Backman informerade om att hon nu har sammanställt de synpunkter som 

inkom tidigare i vår angående vad som kan förbättras på biblioteket, framför allt 

Carolina och Karin Boye-biblioteket. Synpunkterna handlade bland annat om problem 

med fjärrlån, beställningssystem och hur ämnen är uppdelade mellan biblioteken.  

På det senaste mötet pratades det om de ökade kostnaderna för utomnordiska fjärrlån, 

och det informerades om att man vid bytet till Dewey-systemet kommer att utöka öppen 

samling. När detta system införs kommer det också att bli mycket viktigt med 

nyckelord, vilket är bra att tänka på i avhandlingarna.  

Agnieszka rapporterade också om att man har inlett rekryteringen av en ny 

överbibliotekarie.  

Frågan om fjärrlån och kostnader för dessa diskuterades kort under mötet, och 

institutionsrepresentanterna uppmanas att undersöka om det finns någon policy för hur 

dessa kostnader hanteras på institutionerna för både doktorander och disputerade 

forskare.  

 

n) Övriga meddelanden  

Vera Wilhelmsen rapporterar från Forum för Afrikastudier (där hon är 

doktorandrepresentant vald av HSDU). Forumet är tänkt att samla forskning om Afrika 

som bedrivs vid universitetet. Tanken är att man i framtiden ska starta ett nära 

samarbete om humaniora med Kamerun. I juni kommer man ha en dag med öppna 

forskarpresentationer.  

 

7. Övriga frågor 

Maja Bäckvall informerade om det informationsmaterial som styrelsen tagit fram. Tanken 

är att det ska öka kunskapen om HDR:s arbete och om förtroendeuppdrag i allmänhet. Det 

kommer att delas ut till alla doktorander inom kort tillsammans med en inbjudan till 

årsmöte i maj.  

Frågan om  översättning av materialet diskuterades, och eftersom det på fakulteterna 

finns doktorander utan kunskaper i svenska finns ett behov av att åtminstone ha generell 

information på engelska på hemsidan.  

 

8. Mötet avslutas 

 Ordförande Maja Bäckvall avslutade mötet.  
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Maja Bäckvall 

Ordförande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jannie Teinler              Agnieszka Backman 

Sekreterare               Justeringsperson 


